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Protokoll fört vid styrelsemöte med SPF Seniorerna Häggen, Piteå  
 

Tid: Måndag den 14 november 2022 kl.14.00 

Plats: Medborgarskolan Piteå 

Närvarande: Zandra Nordin, Roland Öberg, Lena Esbjörnsson, Anna Enkvist, Gunilla 

Nutti och Monika Lundkvist 

                           

 

 

§   1. Lena Esbjörnsson hälsade välkommen och öppnade mötet. 

 

§   2. Till ordförande för mötet valdes Lena Esbjörnsson och till justerare Anna Enkvist 

 

§   3.  Föregående protokoll godkändes. 

 

§   4. Dagordningen fastställdes. 

 

 §  5.   -     Roland med hjälp av Karin redovisade den ekonomiska situationen. Det finns pengar. 

           -    Zandra informerade om det extra SPF-mötet den 23 november och syftet med detta. 

           -    Bion den 24 november är ”Härifrån och till evigheten” 

- Månadsträffen den 30 november är på Acusticum 

- Kulturcafét den 2 december handlar om bedrägerier. Föreläsare I Brindelöv. 

- Månadsträffen den 14 december går av stapeln på Norrmalmia. 

 

 § 6.   Monika och Zandra hade fått uppdraget att undersöka möjligheterna att hyra Statt för   

          månadsträffarna. Offererat pris 258 kr per person för lunch och lokal. Styrelsen ansåg        

detta vara för dyrt vilket också meddelats Statt som hälsade oss välkomna vid annat   

tillfälle. 

 

  § 7.  Uppföljning och redovisning av genomförda aktiviteter sedan förra styrelsemötet. 

 

- Seniormässan. Det kom OK med folk. Eventuellt rekryterades några nya 

medlemmar. 

- Det extra styrelsemötet den 19 oktober utmynnade i en inbjudan till alla föreningens 

medlemmar som kan/vill vara med och utveckla föreningen. 

- Medlemsträffen den 26 oktober med föreläsning om minnet drog inte så mycket folk. 

- Bion den 27 oktober lockade ca 30 av våra medlemmar. En annorlunda/svårare film. 

 

   § 8.  Rapport från våra respektive ansvarsområden. 

 

           Zandra rapporterade från distriktets ordförandekonferens som hon deltagit i som Saras  

           ersättare. 

      

- Vi uppmanas att anmäla bedrägerier. 16 000 brott rapporteras per månad, av dessa 

drabbar 14% äldre personer 
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-  För att rekrytera/behålla medlemmar, har det visat sig att månadsbrev och personlig  

                  kontakt är bra metoder.    

             -   10% av aktiva inom SPF är under 70 år. Hur hitta juniorerna? 

    -   Medlemsrekrytering är förbundets prioriterade område 

    -   Läxa till föreningar:  - Vad vill föreningarna att distriktet ska prioritera  

                                                       -  Stöd som föreningarna önskar från distriktet 

               

              Anna rapporterar att medlemsantalet nu uppgår till 712 medlemmar. 

           

              Gunillas studiecirklar håller på att avslutas, fortsätter till våren. 

                 

               Zandra meddelar ”På nöjesfronten intet nytt” 

 

     § 9.     Övriga frågor. 

 

-  Tankar: På månadsträffarna, bjuds på någon typ av trevlig underhållning 

                                  På kulturkafeérna, seriösare ämnen 

 

                  -  Styrelsemötet den 12 december kl. 14.00 ägnas i huvudsak åt ekonomi, ett         

                      bokslutsmöte. Karin Burman kallas! 

                  -  Lokalfrågan tas upp på medlemsmötet den 25 januari 2023, kommuniceras på 

                      årsmötet. 

 

                     

                 

            § 14.  Mötet avslutas 

 

 

 

 

Vid protokollet                                           Justeras 

 

 

Monika Lundkvist                                       Anna Enkvist 

 

 

 

 

 

 


